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I ' D ' U N EQUIP DE BASQUET EN POC 
FEMPS HEM PASSAT A T E N I R - N E 
: I N C " 

Durant els seus més de c inquanta anys d 'exis-
jencia, La Societat 1' Al iança ha jugat u n paper 

impor tan t i basic en la vida social de Lliçà, du-
ent a te rme una col la d 'act iv i tats de t ipus cul-
tu ra l , l 'esbarjo i esportives, m o l t extenses i im-
portants. 

El President d'aquesta en t i ta t . el senyor Pere 
Grau, que ocupa el càrrec ja fa quatre anys, ens 
parla de Tactual m o m e n t de T Al iançà: 
— E n l íneas generals passem u n bon m o m e n t , 
sobre t o t en l 'aspecte de la part ic ipació humana 
en les act iv i tats de la Societat ; aquest va ser pre-
cisament u n dels object ius que ens havien 
sat. En camvi , en l 'aspecte economic les coses 
no van pas com voidr ien. 
— A nosaltres, pel caire que té aquesta publica-
d o , ens interessa més aviat l 'aspecte esport iu. 
Parli 'n d 'a ixò. . . 
— A c t u a l m e n t func ionen tres seccions: P ing-
Pong, bàsquet femen í i f ú t b o l sala. La que més 
ha crescut aquests darrers anys ha estât el bas-
quet . Es t rebal la a bon r i tme; van a començar 
amb u n sol equip, i ara ja en ten im 5, amb un 
to ta l de 60 jugadors. 
— lei f ú t b o l sala... 
— E s va començar fa cinc anys i van aconseguir 
estar a pr imera divis ió. A ra estem a segona B, 
però Tactual classifícació ens fa aspirar a pujar a 
Primera, o a lmenys jugar la p romoc ió . Hem in-
ten tâ t crear u n equip in fan t i l , però per ara no 
ens n 'hem sor t i t . A q u í a Ll içà el f ú t b o l intere-
ssa a m o l t a gent , h i ha mo l ta af ic ió i practica-

ment polar i tza, a nivell masculí, totes les 
tuds; per aítra banda ens t robem que fal ta gent 
que se n 'n pugi cuidar. 
—Par iem de les activitats culturáis i d'esbargi-
ment. 

— C o m a seccions que func ion in d 'una manera 
constant ten im T Agrupació Sardanista i la Co-
ral. Per al tre banda, a iniciat iva de la Junta, es 
programen per part de la Junta altres actes, com 
ta representació d 'obras teatrals (hi ha un grup 
de socis que habi tualment s'hi dedica) cinema 
in fant i l , conferencies, etc. També, i conjunta-
ment amb altres ant i tats, col- laborem en Torga-
nització de festes tradicionals a L I i ç i com les de 
Sant A n t o n i , Carnestoltes i la Pesta Major . 
—Abans s'ha refer i t sis problemas économies de 
l 'ant i ta t . 
— S i . En aquests moments devem dos mi l ions de 
pessetes i la ver i tat és que hem de fer moi tes f i -
ligranes cada any per a poder cobr i r el pressu-
post. A m b les quotes dels socis i Tajuda de 1' 
A j u n t a m e n t no hi arr ibem i es po t ben dir que 
la impor tanc ia que té avui Tent i tat s'ha aconse-
guit gracies a Tesforç dels socis. Si no fos per 
ells no podr iem dur a te rme ni la mei ta t de les 
coses que fem actualment , ten in t en compte la 
migradesa del nostre pressupost. U n esforç que 
es dùu a terme a f i de poder raaiitzar activi tats 
pel .pöble, al quai T Al iançà està to ta lment ober-
ta. 

a organización de los campeonatos locales, 
róximo objetivo de la sección de tenis de ['ALIANZA 

Otra de las prácticas deport ivas que se englo-
a dentro de la Sociedad Recreat ivo Cul tura l 

L' Alianca, es la Sección de Tenis de Mesa, que 
wenta con 2 equipos federados (Masculino en 
ffircera R^ ional y Femenino en segunda Re-
lonal), más unos 30 chicos-as que, sin estar fe-
tefados, se entrenen, preparan y en d i f i n i t i va 
prender este deporte. 

De como ha ido temporada, nos in fo rma 
ROSER NADAL, jugadora del equ ipo femeni-
fo, quién nos dice: " A las chicas no nos ha ido 
Nv bien, deportivamente hablando, ya que la 
Sjnda Regional es una liga m u y fuer te y noso-

tras volv íamos este año a la c o m p e t i c i ó n " . ¿Y a 
los chicos? " M e j o r , ellos están entre los 5 pri-
meros y aún t ienen posibi l idades de subir a 2 
Regiona l " . 

El p r ó x i m o ob je t ivo de la Sección de Tenis 
de Mesa es la Organización de unos Campeona-
tos Locales ¿que nos puedes decir de el lo, 
Roser?.Efect ivamente a par t i r de ahora vamos a 
organizar estos Campeonatos para que las f ina-
les se celebren co inc id iendo con la Fiesta Ma-
yor . ¿Quienes podrán part i ci par?.Será u n Tor -
neo l ibre en el que podrán par t ic ipar todos los 
que lo deseen, t a n t o mayores c o m o pequeños. 

Se jugará por sistema de liga y al f inal se en-
tregarán Jos correspondientes t ro feos a los ga-
nadores. 

En cuanto a»4oS'írtsi'^Suiones, nos comenta 
Roser, que sgiV/noV" buenas, disponiendo de 3 
mesas fijas ^ í í n a por tá t i l . Con la única laguna 
de fai ta de duchas en los vestuarios. 

Para f inal izar el comentar io, faci l i tamos la 
composic ión actual de los 2 equipos. MASCU-
L I N O : Juan Sayos, Josep Sala y A m a d o r 
Garren. F E M E N I N O : Montse Vila, Paquita Cla-
dellas, Marina VaMs y Roser Nadal. 

Deporte Vallesano, 1/5/1982, p. 41 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


